
SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL DEL DISTRICTE MARÍTIM DEL GRAU
CELEBRADA EL CINC DE NOVEMBRE DE DOS MIL TRETZE.

En el Saló de Sessions de la Tinència d’Alcaldia del Grau de Castelló, sent les dènou trenta, de
la vesprada del dia  cinc de novembre de dos mil tretze,  i  sota la presidència de la SRA
MARTA GALLÉN PERIS, es reunixen els/les senyors/es:  

SRA. MARTA GALLÉN PERIS PRESIDENTA CONSELL
SR. JOAN MORALES IBÁÑEZ VEÍ PSOE

SRA. ROSA MARÍA PEÑA INSA RPT PP
SRA. Mª. ELISA GONZÁLEZ SANCHO VEÍ  ALCALDIA

SRA ALÍCIA BRANCAL MAS REPRESENTANT BLOC
SR. JORGE BEGUES LIROLA AV PLANA ANTRILLES

SR. ANTONIO PALOMARES UTRERA AV LA MARJALERIA
SR. JOSÉ CARLOS MAS AV MERIDIÀ

SR. MANUEL FERRARA PORTOLÉS AV CAMÍ FONDO
SR. ANTONIO CANDELA AV LA COLOMA – CAMÍ FONDO

SR. CARMEN SANTAMARÍA RPT PSOE
SRA. LUISA MARI SALVADOR ALBIOL VEÍ ALCALDIA

a  fi  de  constituir  el  Consell  del  Districte  Marítim  del  Grau,  actuant  com a  secretari,  el
funcionari, Juan José Pallarés García, per delegació expressa del secretari.

Van excusar la seua no-assistència:

SRA. RAQUEL ROQUE BELLOVÍ UNIÓ MUSICAL DEL GRAU
SRA. MARISA MIRALLES CORAL POLIFÒNICA
SRA. DOLORS TORRES AV EL FAR

1.- APROVACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR SI ESCAU

La presidenta declara oberta la sessió i dóna lectura a l’acta de la sessió anterior. 

Com que  diversos  membres  del  Consell  van  declarar  no  haver  rebut  les  actes,
s’acorda aprovar l’acta anterior, juntament amb l’actual, en la celebració del següent Consell de
Districte.

2.- INFORME DE LA TINENT D’ALCALDE

La  Sra.  Gallén va  donar  compte al  Consell  de l’Estat  de les peticions rebudes en
passades sessions del Consell de Districte.

La senyalització vertical del Museu de la Mar ja està sol·licitada i en breu s'instal·larà.

Quant  a  la  petició  de  l’edifici  que  servia  de  seu  a  la  Comandància  de  Marina,  la
presidenta va  informar  que  en  el  pròxim  ple  se  sol·licitaria,  a  través  d’una  declaració
institucional presentada pel PP, juntament amb la petició perquè l’edifici de Duanes es pose en
funcionament.

La petició realitzada pel Sr. Begues sobre senyalització de trànsit ja està solucionada.



L’informe de valoració sobre la neteja en les Festes de Sant Pere encara no està llest.

Sobre la informació del PGOU, la  presidenta va comunicar als presents que s’han
realitzat fòrums, que els tècnics elaboraran un document d’inici i que  totes les conclusions dels
fòrums ja estan penjades a la web de l’Excm. Ajuntament.

Quant  a  la  sol·licitud  de  retirada  de  les  bandes  rugoses  del  carrer  d'Anluja,  s’ha
informat a la peticionària d'aquesta sol·licitud dels tràmits que cal realitzar i de l’estat d'aquests.

Es va informar als presents que s’havien realitzat  reunions amb representants  dels
venedors del Mercat de Sant Pere, per a senyalitzar adequadament la ubicació del mercat en
diversos punts estratègics del Grau.

Igualment  va  dir  que  s’havia  enviat  a  tots  els  membres  del  Consell  de  Districte,
notificació perquè presentaren propostes als Pressupostos Participatius 2014, però que només
alguns d’ells les havien presentades, concretament algunes associacions de veïns.

A continuació,  es va donar compte als  membres del  Consell  de les propostes que
havien resultat triades:

1. REASFALTAR  DIFERENTS  CAMINS  ZONA  MARJALERIA  I  CAMÍ  EXTRAMURS
PONENT.

2. DOTAR D’ENLLUMENAT CAMINS I ENTRADORS MARJALERIA.
3. CONDICIONAR  TOTES SUPERFÍCIES ZONES JOCS  INFANTILS GRAU.
4. REFORMAR DE MANERA INTEGRAL TOTS PAELLERS PINAR GRAU.
5. REALITZAR  REBAIX ACCESSIBILITAT AL CARRER SARDINA.
6. IL·LUMINACIÓ  ESCENARI,  SO  I  TANCAMENT  SEPARACIÓ  ENTRE  ESCENARI  I

MAGATZEM EN EL CENTRE CULTURAL “LA MARINA”.

Es  van  presentar  més  propostes,  que  van  ser  desestimades,  bé  pel  seu  alt  valor
econòmic, bé per ser obres que podien realitzar-se dins del programa de manteniment.

El  Sr. del Señor va preguntar el passat Consell que si els centres de salut anaven a
tancar-se a les vesprades, cosa que no ha ocorregut. 

Respecte a la petició realitzada en passats consells pel Sr. José Carlos Mas, sobre la
línia d’autobús per a la Marjaleria, la  Sra. Gallén va informar que ja s’havia restablit aquesta
línia a càrrec de l’Ajuntament.

Va informar que els problemes causats pel semàfor de Serrano Lloberes, sobre els
quals havia informat la Sra. Brancal, ja estaven solucionats.

Respecte  a  les  peticions  realitzades  pel  Sr.  Morales sobre  les  palmeres  i  els
aparcaments de minusvàlids,  la  presidenta va comunicar  que el  primer estava resolt  i  que
respecte a la segona cosa, les places d’aparcament estaven en zona portuària.

Quant a la informació sol·licitada pel Sr. Miró sobre les vivendes inacabades del camí
del Serradal,  la Sra. Gallén va comunicar que l’empresa estava en concurs de creditors, i que
el solar estava tancat com correspon.

En contestació a la pregunta sobre la fumigació de mosquits realitzada pel  Sr. Ayza,
els tècnics de Sanitat van informar que hi ha hagut un pla especial i personalitzat.



3.- PETICIÓ AAVV CAMI FONS

L’AV Camí Fondo va sol·licitar  per mitjà  d’un escrit  de data 04/09/203 i  núm. reg.
entrada 52366 que es nomine al parc situat al camí Fondo com a “parc d'Escoles Unitàries
Patos Catalana”, sent aprovat  aquest nom pel Consell de Districte.

4.- PRECS I PREGUNTES

El  Sr.  Palomares  va  dir  que a l’ambulatori  de la  Marjaleria  no  hi  havia  servei  de
practicant i l’horari de visites s’havia reduït a una hora al dia.

La Sra. Gallén va contestar que tot això era de competència directa de la Generalitat
Valenciana i havia de dirigir-se a ella per a obtindre respostes.

L’AV Camí Fondo havia sol·licitat, per mitjà d’instància, diverses vegades, el cobriment
de les séquies ja que que la zona és molt estreta i és perillós quan s’encreuen dos vehicles.
També va sol·licitar la instal·lació d’un espill de trànsit.

La Sra. Gallén es va portar còpies de les instàncies per a fer-les arribar als diversos
serveis tècnics.

El Sr. José Carlos Mas  va sol·licitar saber de qui eren les competències relatives a la
neteja del riu.

La Sra. Gallén va contestar que aquestes competències pertanyien a la Confederació
Hidrogràfica del  Xúquer,   però que en el  Ple  del  7 de novembre s’anava a presentar  una
Declaració Institucional sol·licitant la neteja del riu.

El Sr. Morales va dir que els bancs de la plaça de la Mare de Déu del Carme estaven
molt bruts, igual que els contenidors de fem.

La Sra. Gallén  va dir que es traslladaria la seua queixa al servei de neteja, però que
s’estaven fent actuacions concretes.

El Sr. Morales va sol·licitar papereres per a la zona  del Serrallo.

La  Sra. Gallén va informar als presents que, a partir  d’ara, quan una de les seues
peticions estiguera resolta, se’ls informaria per correu electrònic o per qualsevol altre mètode,
perquè no hagueren d’esperar 3 mesos fins al pròxim Consell per a tindre notícies respecte
d’això.

El Sr. Palomares va sol·licitar major vigilància en el tema de les restes de poda i el seu
depòsit en els contenidors de fems.

La  Sra. Peña  va demanar informació sobre el cautxú del parc de jocs del carrer de
Guardamar del Segura.

La  Sra.  Gallén li  va  dir  que  ja  s’havia  aprovat  i  sol·licitat  en  els  Pressupostos
Participatius, però que es tinguera en compte que el cautxú tampoc era el més higiènic.

El  Sr. Ferrara va sol·licitar que  passaran més vegades a netejar el parc del Camí
Fondo, ja que abans passaven totes les setmanes i ara  només passen cada tres setmanes.



I com que no hi havia més assumptes a tractar, es va alçar la sessió, sent les vint-i-dos
hores i trenta minuts  del dia de la data, de la qual es va estendre la present acta que firma amb
mi el secretari.


